
  Daniel R. Fung, SBS SC KC FCIArb JP 

Mr Fung comes from 49 years practice at the bar with experience in both public and private sectors and in 
academia, was called to the English Bar in 1975 and the HK Bar in 1977, participated in the process of 
Hong Kong’s constitutional transition from British Crown Colony to a Special Administrative Region of 
the People’s Republic of China as a member of the Basic Law Consultative Committee from 1985 to 1990, 
was appointed Queen’s Counsel in 1990, was the first person of Chinese extraction to serve as Solicitor 
General of Hong Kong (1994-98) doing so under the last British Governor Chris Patten and the first Chief 
Executive CH Tung, following which he took up successive appointments as Visiting Scholar at Harvard 
Law School (1998-99), Senior Visiting Scholar at Yale Law School (1999), Distinguished Fulbright Scholar 
(2000), Chairman of the Hong Kong Broadcasting Authority (2002-8) and Visiting Professor of Law at 
respectively Sun Yat Sen University (2004-7) and Peking University (2007-9). 

Mr Fung served for the maximum four terms totalling 20 years as National Delegate to the Chinese People’s 
Political Consultative Conference (2003-2023), Mr Fung is concurrently Vice-Chairman of Hong Kong 
Financial Services Development Council, Chairman Emeritus of the Peace & Development Foundation as 
an official partner of the United Nations Development Program, President of the International Law 
Association (HK Chapter), Chairman of International Bridges to Justice, Vice-President of the Academy of 
Experts, Founding Chair of Cambridge Global Conversations, Vice Chairman of the American Renewable 
Energy Institute, Senior Fellow and former Vice Chairman of the Salzburg Global Seminar and serves on 
the boards of respectively the East West Center, the Global Thinkers Forum, the American Bar Association 
UNDP Legal Resource Unit, the China Law Society and the China-US Exchange Foundation.  Mr Fung 
also serves as Chairman of Social Sciences Advisory Board of Lingnan University, Honorary Lecturer at 
HK University Department of Professional Legal Education, a Fellow of the Chartered Institute of 
Arbitrators in the UK and an accredited expert to the World Economic Forum. 

Mr. Fung has been honored by the United Nations for his contribution to China’s attainment of the UN 
Millennium Development Goals and by the HK Government for his contribution to HK’s constitutional 
development. 



  馮華健資深大律師 

馮華健資深大律師擁有49年的大律師執業經驗，在公法、私法、學術上都成
績斐然。馮資深大律師自2003年3月至2023年3月擔任第10、11、12及13屆
政協委員，並兼任聯合國和平發展基金會榮譽主席，和平發展基金會是聯合

國開發計畫署專案的官方合作夥伴。同時，馮資深大律師是劍橋全球論壇的

創始主席、國際公法協會香港分會主席、國際司法橋樑理事長、英國專家學

院副主席、美國再生能源學院副主席、奧地利薩爾斯堡論壇前副主席與資深

會員，以及擔任美國東西方中心、全球思想家論壇、美國律師協會聯合國開

發計劃署法律資源組等機構的董事會成員，並因其對聯合國千禧年發展目

標、聯合國永續發展目標及聯合國開發計劃署的貢獻受到聯合國開發計劃署

的嘉許。



冯华健资深大律师

冯华健资深大律师拥有 49年的大律师执业经验，在公法、私法以及学术上
都成绩斐然。冯资深大律师从 2003年 3月至 2023年 3月担任第 10、11、
12及 13届政协委员，并兼任联合国和平发展基金会荣誉主席， 和平发展基
金会是联合国开发计划署项目的官方合作伙伴。同时，冯资深大律师是剑桥

全球论坛的创始主席、国际公法协会香港分会主席、国际司法桥梁理事长、

英国专家学院副主席、美国可再生能源学院副主席、奥地利萨尔斯堡论坛前

任副主席与资深会员，以及担任美国东西方中心、全球思想家论坛、美国律

师协会联合国开发计划署法律资源组等机构的董事会成员，并因其对联合国

千年发展目标、联合国可持续发展目标及联合国开发计划署的贡献受到联合

国开发计划署的嘉许。


